
PROTOKÓŁ nr 0012.8.3.2011 
z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej w dniu  
 21 marca  2011r. 

 
Miejsce posiedzenia:  sala nr 130 A   
Czas posiedzenia:  godz. 11.30- 12.40 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z 
załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad: 

 
1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 

 
3. Sprawy bieżące: 

 
• sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój 

podjętych w IV kwartale 2010 roku 
• projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2011-2043,  
• projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/16/2010 Rady 

Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 28 grudnia 2010r. w sprawie budżetu 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2011 rok, 

 
4. Wolne głosy i wnioski 
5. Przyjęcie protokołu z dnia 14 lutego 2011 r.  
6. Zakończenie posiedzenia  

 
 
Ad. 1 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  - Witold 
Kosiorek. Powitał wszystkich zebranych na posiedzeniu członków komisji.  
 
Ad. 2 
 
Komisja przyjęła porządek obrad głosami : za  - 5, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0. 
 
Ad. 3 
 

• sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój podjętych w 
IV kwartale 2010 roku, 

 
Sekretarz Miasta 
 - Przedstawił informację z realizacji uchwał RM podjętych w IV kwartale 2010 r.  
 
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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Tarasiewicz Janusz 
 - Proszę powiedzieć czy nie powinno być uchwały uchylającej do uchwały z dnia 
28 października 2010 r. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 
gruntowej od osoby fizycznej do gminnego zasobu nieruchomości. 
 
Sekretarz Miasta 
 - Będzie uchwała uchylająca na Sesji 31.03.2011 
 
Kosiorek Witold 
 - Proszę powiedzieć jak wygląda kwestia wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 
podziemnych pasaży handlowych? 
 
Sekretarz Miasta 
 - Zlecana jest ekspertyza w kancelarii, której wybór został uzgodniony w Radzie 
Miasta. Kancelaria Popiołek & Spółka będzie przygotowywać ekspertyzę pod 
kątem zasadności wniosku.  
 
Tarasiewicz Janusz 
 -  Czy materiały do kancelarii zostały wysłane? 
 
Sekretarz Miasta 
 - Trudno mi powiedzieć. Wiem, ż umowa z kancelarią była podpisywana na 
dniach.  
 
 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2011-2043,  

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – 

Dariusz Holesz. Poinformował, że w związku z interpretacją Urzędu 
Marszałkowskiego dotyczącą ustalenia wydatku niekwalifikowanego związanego z 
odprowadzeniem na dochody Miasta kwoty stanowiącej wynagrodzenie płatnika 
za terminowe odprowadzenie podatku dochodowego do Urzędu Skarbowego 
istnieje konieczność zwiększenia w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na lata 2011 – 2043 o 40 zł wartość przedsięwzięcia 
wieloletniego „Sieć Inkubatorów Społecznej Przedsiębiorczości”. Wobec 
powyższego wprowadza się następujące zmiany: 

1. w załączniku nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa Miasta Jastrzębie-Zdrój 
na lata 2011-2043, w tym prognoza kwoty długu oraz relacja wynikająca z 
art. 243 ustawy o finansach publicznych” zwiększa się kwotę wydatków 
bieżących objętych limitem art. 226 ust 4 ustawy o finansach publicznych 
w związku ze zwiększeniem wartości przedsięwzięcia wieloletniego 
związanego z programami finansowanymi z udziałem środków, o których 
mowa w art. 5 ust 1 pkt. 2 i 3 ustawy o finansach publicznych, 

2. w załączniku nr 4 „Zestawienie przedsięwzięć wieloletnich  związanych z 
programami finansowanymi z udziałem środków, o których mowa w art. 5 
ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy o finansach publicznych” zwiększa się o kwotę 40 zł 
limit wydatków planowanych w 2011 roku do poniesienia ze środków 
własnych Miasta oraz limit zobowiązań uchwalony na to przedsięwzięcie 
wieloletnie.  
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Kosiorek Witold 
 - Proszę Państwa, co komisję wprowadzamy zmiany do WPF. Jaki jest sens 
wprowadzać zmiany uchwały , która jest wieloletnia? 
 
Holesz Dariusz 
 - Jest to obowiązek ustawowy. Będę się starał, aby zmiany do WPF były 
wprowadzane kwartalnie. Musi być zgodność uchwały budżetowej z WPF.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/16/2010 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 28 grudnia 2010r. w sprawie budżetu 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2011 rok, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – 
Dariusz Holesz. Poinformował, że na podstawie informacji Ministra Finansów                
Nr ST4-4820/109/2011 i ST3/4820/2/2011 z dnia 11 lutego bieżącego roku o 
planowanych na 2011 rok dla Miasta Jastrzębie-Zdrój kwotach subwencji ogólnej 
i kwotach udziałów we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych 
wynikających z ustawy budżetowej, proponuje się  zwiększyć dochody bieżące 
budżetu Miasta w dziale 758 – Różne rozliczenia o kwotę 329 419 zł, w tym: 
− w części gminnej  zwiększyć o kwotę 1 177 022 zł, 
− w części powiatowej zmniejszyć o kwotę 847 603 zł. 

Ponadto, proponuje się zwiększyć wydatki bieżące budżetu Miasta w dziale 
801 – Oświata i wychowanie, rozdziale 80195 – Pozostała działalność o kwotę 
329 419 zł z przeznaczeniem na działalność bieżącą placówek oświatowych. W 
związku ze zmianą harmonogramu projektu realizowanego przez Zespół Szkół 
Nr 2 w Jastrzębiu-Zdroju pn.  „Zainwestuj już dziś w swoją przyszłość” w 
ramach Priorytetu IX Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach oraz 
przesunięciem terminu wykonania części wydatków  z 2010 na 2011 rok, 
proponuje się zwiększyć dochody bieżące budżetu Miasta w dziale 801 – 
Oświata i wychowanie o kwotę 9 664 zł i wydatki bieżące w dziale 801 – 
Oświata i wychowanie, rozdziale 80130 – Szkoły zawodowe o tę samą kwotę z 
przeznaczeniem na realizację warsztatów i wycieczki przedmiotowej w ramach 
projektu. Proponuje się przenieść plan wydatków majątkowych budżetu 
Miasta w wysokości 350 000 zł z zadania 000-000-021-000 Modernizacja ul. 
Bednorza (po podpisaniu umowy na wykonanie drogi pozostają wolne środki) 
planowanego w dziale 600 – Transport i łączność, rozdziale 60016 – Drogi 
publiczne gminne, do działu 801 – Oświata i wychowanie, rozdziału 80104 – 
Przedszkola na zadanie 000-000-129-000 - Rozbudowa kompleksu budynków 
przy ul. Cieszyńskiej 146-148, w związku  z koniecznością wykonania 
dodatkowych robót związanych z dobudową klatki schodowej wraz z windą do 
przyległego do budynku przedszkola budynku ośrodka zdrowia. Proponuje się 
przenieść plan wydatków bieżących budżetu Miasta w wysokości 40 zł w 
ramach działu 852 – Pomoc społeczna, z rozdziału 85212 – Świadczenia 
rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego oraz składki na 
ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego do rozdziału 
85295 -  Pozostała działalność. Zmiana ta wynika z konieczności ustalenia 
wydatku niekwalifikowanego w postaci wynagrodzenia płatnika za terminowe 
odprowadzenie podatku dochodowego do Urzędu Skarbowego,  związanego 
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z realizacją przedsięwzięcia wieloletniego pn.  „Sieć Inkubatorów Społecznej 
Przedsiębiorczości –Przedsięwzięcie Wieloletnie z udziałem środków, o których 
mowa w art.5 ust1 pkt 2i3 ustawy o finansach publicznych”.  Decyzją Nr 
B.I.3024.2.5.2011 z dnia 25 lutego 2011 roku dokonano zwiększenia 
planowanej kwoty dotacji udzielanych z budżetu Miasta o 934 zł z 
przeznaczeniem na zwrot dotacji gminie Marklowice i miastu Żory za dowóz 
dzieci z tych gmin do szkół poza terenem miejsca zamieszkania. W związku z 
tym, niniejszą uchwałą dokonuje się zmiany „Planowanych kwot dotacji 
udzielanych z budżetu Miasta” stanowiących Załącznik Nr 4 do Uchwały Nr 
III/16/2010 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój w sprawie budżetu Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2011 rok.Na podstawie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół 
Nr 2 w Jastrzębiu-Zdroju, proponuje się zwiększyć dochody i wydatki 
wydzielonego rachunku dochodów własnych o kwotę 14 229 zł z 
następujących źródeł: 

− opłaty za wynajem powierzchni reklamowych na terenie szkół podstawowych, 
gimnazjalnych oraz ponadgimnazjalnych wraz z odsetkami o kwotę 5 013 zł, 

− opłaty za usługi i wyroby wykonywane w ramach praktycznej nauki zawodu 
wraz z odsetkami o kwotę 9 216 zł. 

Środki te proponuje się przeznaczyć na naprawę ogrodzenia szkoły oraz wydatki 
związane z uzyskaniem dochodu, tj. na zakup surowców do produkcji, zakup 
energii i zakup pomocy naukowych. 
 
Kosiorek Witold 
 - Czy co miesiąc będą zmiany w budżecie na komisjach? 
 
Holesz Dariusz 
 - Tak, od marca co miesiąc.  
 
Foksowicz Roman 
 - Rozumie, że do zadania rozbudowa przedszkola została włączona rozbudowa 
klatki schodowej i windy? 
 
Holesz Dariusz 
 - Tak, jako dodatkowe zadanie.  
 
Foksowicz Roman 
 - Czy część ośrodka zdrowia, która jest remontowana nie jest przewidziana do 
sprzedaży? 
 
Holesz Dariusz 
 - Myślę, że nie.  
 
Foksowicz Roman 
 - Były wnioski o windy w innych ośrodkach i nie były uwzględniane a w tym 
przypadku winda jest uwzględniona. Z czego to wynika? 
 
Holesz Dariusz 
 - Nie znam szczegółów.  
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
1. 
 
 
Ad. 4 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Tarasiewicz Janusz 
 - Wiem, że odbyło się spotkanie z dyrektorami placówek oświatowych. Proszę 
powiedzieć jak Państwo przewidujecie kwestię  SKUU jeżeli chodzi o powierzchnie 
do sprzątania? 
 
Holesz Dariusz 
 - Na pewno samo SKU wymaga zmian.  
 
Toborowicz Anna 
 - Uważam, że trzeba iść w kierunku likwidacji SKUU i znaleźć inny sposób 
naliczania. Poprzednio było takie naliczanie , że np. 85% szło na płace dla 
personelu, nauczycieli a 15% szło na rzecz uczniów. W tej chwili jest problem, 
dyrektorom brakuje pieniędzy, ciągle przeliczają czy nie zabraknie pieniędzy dla 
nauczycieli. Jak radzą sobie w Wodzisławiu, które nie ma SKUU? 
 
Holesz Dariusz 
 - W Wodzisławiu Śląskim chciano zlikwidować 4 szkoły i 4 przedszkola. Jest to 
wynik tego, że ktoś nie planował na przyszłość i nie organizował pracy oświaty 
tak ,żeby była jak najmniej uciążliwa. SKU powoduje to , że dyrektorzy obracają 
się w pewnych pieniądzach. Jestem przeciwny likwidacji SKU dopóki nie będzie 
innego logicznego sytemu, który będzie rozwiązywał układ finansowy w  
oświacie. Danie wolnej ręki jednostką oświatowym do niczego nie prowadzi. Mam 
dużo problemów rozliczeniowych ze SKU. Przy nowym układzie uchwały 
budżetowej jest dużo problemów żeby dopasować SKUU. 40% więcej pracy 
przybyło przy SKUU.  
 
Potępa Jarosław 
 - SKU doprowadziło do sytuacji, że uczeń dla Dyrektora jest towarem za który 
miasto płaci. Jeżeli kiedykolwiek dojdzie do likwidacji SKUU będę głosował 
przeciwko. Trzeba znaleźć inny system finansowania.  
 
Tarasiewicz Janusz 
 - Proszę Państwa, 29 marca o godzinie 14.30 jest komisja skarbu gdzie tematem 
jest finansowanie zadań oświatowych. Serdecznie zapraszam na to posiedzenie.  
 
Holesz Dariusz 
 - Otrzymujemy 82 mln na oświatę . 
 
Potępa Jarosław 
 - Widzę co się dzieje w szkołach. Do szkół przyjmujemy uczniów jak leci a do 
matury dopuszczamy wybrańców. Przez 3 lata kształci się osoby a to też 
kosztuje. Jest taka tendencja, że 80% społeczeństwa młodzieży ma uczyć się w 
szkołach kończących się egzaminem maturalnym a 20% w szkłach zawodowych. 
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Może warto byłoby pomyśleć o zmianie. Rynek pracy jeżeli chodzi o zawody 
proste jest wymagany.  
 
Tarasiewicz Janusz 
 - Muszą nastąpić zmiany naszego prawa lokalnego.  
 
Toborowicz Anna 
 - System szkolnictwa jest chory. Nie potrzebnie wprowadzono w 2000 r. 
gimnazja, odstąpiono od szkół zawodowych. Trzeba wszystko zrobić, aby 
postawić na szkolnictwo zawodowe, żeby było dostosowane do możliwości 
uczniów i rynku pracy. Uczniowie do szkół podstawowych przychodzą słabo 
przygotowani, uczniowie szkół gimnazjalnych są trudni w wychowaniu. Od 
początku apelowałam i wnioskowałam o zatrudnienie psychologów. Przez 4 lata 
wnioskowaliśmy o likwidacje SKUU. Myślę, że w tej kadencji uda nam się to 
zrobić.  
 
Holesz Dariusz 
 - 4 lata temu była powołana komisja dot. ulepszania SKUU i też nic z tego nie 
wyniknęło. Wbrew pozorom nie jest to takie proste zadanie.  
 
Foksowicz Roman 
 - Szanowni Państwo, czy nie powinniśmy jako komisja zainteresować się 
ostatnimi wydarzeniami w OPS. Chodzi o przetarg i opiekę nad 80 osobami.  
 
Tarasiewicz Janusz 
 - Złożyłem w tym temacie interpelacje. Otrzymałem obszerną odpowiedź. Z 
każdej strony wygląda to inaczej zarówno ze strony OPS jak i podopiecznych.  
 
Kosiorek Witold 
 - Myślę, że w drugim półroczu moglibyśmy się tym tematem zająć.  
 
Tarasiewicz Janusz 
 - Nic nie stoi na przeszkodzie, abyśmy poszerzyli tematykę kontroli. Możemy 
zwrócić się z wnioskiem do Rady Miasta o przeprowadzenie kontroli.  
 
Wniosek Radnego Foksowicza: 
 
Komisja wnioskuje o zlecenie kontroli w zakresie przetargu na świadczenia usług 
medyczno-opiekuńczych nad podopiecznymi Ośrodka Pomocy Społecznej,. 
 
Wniosek został przyjęty głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0.  
 
Ad. 5 
 
Przyjęcie protokołu z dnia 14 lutego 2011 r.  
 
Protokół został przyjęty głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2. 
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Ad. 6 
 
Przewodniczący Komisji – Witold Kosiorek podziękował wszystkim za przybycie 
po czym zakończył posiedzenie.  
 
Protokołowała     Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Monika Dulewicz              WITOLD KOSIOREK  
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 


